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Verslag 
 
Aanwezig: Gery Follens, Erik Chevrolet, Jos Jacobs, Patrick Van Caelenberghe, Johan Permentier, 
Geert Verdoodt, Peter Robbens, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem, Ben Ghyselinck 
(Patrick VW aanwezig via videoconf.) 
Verontschuldigd: Mieke Seminck 
Afwezig: / 
 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 16 augustus 2021 wordt goedgekeurd. 
 

2 FOTOGRAFEN/PERSACCREDITATIES 

Ben Ghyselinck heeft een overzicht van de soorten erkende perskaarten opgesteld en stelt dit voor 
aan de RVB, gaande van Vlaams niveau tot internationaal. 
Dit document wordt nadien aan de clubs bezorgd. 
Mits enkele kleine aanvullingen, wordt dit document goedgekeurd. 
Zie samenvatting in bijlage. 
 

3 EVALUATIE LIVESTREAM 

Ben geeft toelichting bij de evaluatie van de livestreaming op het KVV Cad/Sch van 15 augustus 2021 
te Deinze. 
 
Geert Verdoodt vindt het de moeite waard om als service de beelden te kunnen laten zien achteraf 
aan de atleet, de ouder, de trainer,… maar om de livestream te behouden, vindt hij het zeker te 
duur. 
Algemene consensus is wel dat de kostprijs te hoog ligt. 
Als groepsaankoop door alle FC-organisatoren, is dit alvast geen optie. Een gedocumenteerde 
samenvatting van de hele wedstrijd om achteraf te bekijken is dan weer interessanter. 
 

4 BEZOEK ATLETENCOMMISSIE (BESPREKING ENQUETE) 

Een afvaardiging van de atletencommissie is aanwezig om de resultaten van hun enquête te 
bespreken en voor te stellen. 
Uitgelicht: 

 Bedenkingen van atleten omtrent de verhoogde inschrijvingsgelden. -> antwoord RVB: de 
clubs /federatie zijn op hun beurt ook meer aan het investeren. Een kwaliteitsvolle 
organisatie qua meeting kan niet tot stand komen zonder meer te investeren. De vrees is er 
nu bij de atleten dat dit zal blijven stijgen. Ludwig stelt gerust en laat weten dat dit niet 
oneindig zal/kan stijgen. Patrick Van Caelenberghe voegt er nog aan toe dat er nog steeds 
verschil zal zijn tussen Flanders Cups en de ‘gewone’ meetings die dan ook wel goedkoper 
zullen zijn. 

 FC/ACM: het uitgebreide en vaak uitlopende uurrooster + het aantal reeksen zijn de zwakke 
punten van deze organisaties. Werken met (geen al te strenge) limieten? Regionale meetings 
moeten terug aantrekkelijker worden. 

 Te weinig mediabelangstelling voor atletiek 
 88,7% van de atleten is voorstander van een livestream op een kampioenschap 
 De bevraagden vinden club overschrijdende samenwerkingen/trainingen interessant 
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 Vraag naar meer structuur in de organisatie van de wedstrijden, zodat er een goede spreiding 
is van disciplines en locaties 
 

Patrick Van Caelenberghe vraagt naar de interesse bij de atleten over eventuele A.C.-wedstrijden op 
regionale wedstrijden? Hierover zijn de meningen verdeeld. 
Rutger voegt eraan toe dat men in Nederland voor de technische disciplines allemaal samen kampen. 
(hierbij is verschil in niveau minder belangrijk dan bij een loopnummer) 
 
De aanwezigen worden bedankt voor hun uitvoerige bespreking. De atletencommissie krijgt de vraag 
+-3 topics te selecteren waarop verder gebouwd kan worden om zo enkele concrete voorstellen uit te 
werken waarvan eventueel een pilootproject kan opgestart worden. 
 

5 EVALUATIE TOPSPORTZOMER 

 European Team Championships (First League): leuk kampioenschap. Vooraf was het 
belangrijkste dat we erin zouden blijven maar in feite nooit in de problemen gekomen om dit 
te realiseren. Jammer genoeg zijn er in het weekend van de First League ook nog andere 
grote meetings toegelaten (bij de Super League is dit helemaal beschermd) waardoor we toch 
enkele atleten hebben moeten missen. (Vroeger gingen de Super en First league door op 
dezelfde data, maar door tv-rechten is dit gewijzigd) 

 EK U23 (Talinn): beste tornooi voor België ooit. 5 medailles waarvan 4 VAL-medailles. 
Daarnaast ook een heel aantal mooie andere prestaties. 

 EK U20 (Talinn): veel kleinere delegatie maar toch een gouden medaille in de meerkamp en 
enkele mooie plaatsen. Al met al zeker niet slecht. 

 EK U18 (Rieti) werd geannuleerd. In Frankrijk heeft men echter wel een Interland U18 
ingericht. Hieraan hebben we deelgenomen met een Vlaamse ploeg en we zijn 3de geëindigd. 
Ook onder de atleten werd dit zeer goed onthaald. Of dit een EK U18 zou kunnen vervangen, 
is een andere vraag… het lijkt er deels op maar anderzijds ligt de individuele druk bij een EK 
toch ook hoger. Een idee zou zijn om in het jaar dat er géén EYOF is, dan een U18-interland 
in te richten/eraan deel te nemen. 

 O.S. Tokyo: fantastische Spelen met mooie prestaties en goeie sfeer ondanks de strenge 
Covid-maatregelen. Een groot gemis was het publiek in het stadion. Geen grote 
bijzonderheden gebeurd. 

 WK U20 (Nairobi): Enkel Vlaamse atleten waarvan een 2de plaats in de meerkamp en ook 
andere goeie prestaties. Echter ook rekening houdende met enkele ‘grote’ landen die niet 
deelnamen. Al bij al met een goed gevoel teruggekeerd. 
 

6 BK MARATHON ANTWERPEN 

Heel wat negatieve klanken van teruggekomen. Voornamelijk atleet-gericht: weinig/slechte 
bevoorrading, ontbreken van seingevers, … Al deze zaken zijn fout gelopen en Gery dringt aan op een 
degelijke evaluatie door Patrick VC en Jos Jacobs met de organisatie. 
Conclusie: niet voor herhaling vatbaar. 
 

7 PHISHING PCO / FINANCIËN 

Er zijn enkele (strafrechtelijke) rechtzaken lopende. 
De leden kregen vooraf meer info doorgestuurd. 
 

8 FEEDBACK GESPREK GERY / KIM BARBÉ 

Kim is vragende partij voor een vorm van financiële ondersteuning voor de IFAM Indoor meeting van 
2020. 
De RVB volgt dit absoluut niet. 
Er werd een standpunt ingenomen in eer en geweten en daar blijft men bij. 
 
Ten goede van de atletiek in het algemeen moet dit echter op een bepaald moment achterwege 
gelaten kunnen worden en kan samen wel positief gekeken worden naar de toekomst. 
 

9 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 
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9.1 Competitie 

Voorontwerp federale zomerkalender 2022 werd rondgestuurd naar de clubs. Ook op nationaal niveau 
goedgekeurd. (er zou nu wel nog een probleem kunnen zijn voor het BK A.C. in het Koning 
Boudewijnstadion) 
De finale van de BVV blijft zeker behouden op de voorziene datum (samen met ‘Nationaal Criterium’ 
te Nijvel). 
 
De sportreglementen en wedstrijdenprogrammering 2022 werden alvast besproken en zullen spoedig 
goedgekeurd kunnen worden. 
De nationale commissie is ook samengekomen en hebben een reglement uitgewerkt voor de 
hervorming van de A.C.-interclub en dit werd eveneens goedgekeurd. Dit zal nu dus teruggekoppeld 
worden op Vlaams en Waals niveau en zal geïmplementeerd worden bij VAL en LBFA. 
 
 

9.2 Recreatie 

Half september samengekomen. Voornamelijk gewerkt rond de Running&Co-dag op 23 oktober. 
Mindful Running is nu hét topic. 
Men denkt er ook over na om– naar Nederlands voorbeeld –ook meer in te zetten op een ‘(web)shop’ 
voor de recreant. 
Het concept rond ‘Run to Connect’ waarbij men aan de hand van een estafette-wedstrijd naburige 
atletiekclubs passeert, is momenteel on-hold gezet maar wordt zeker niet opzijgeschoven! 
 
 

9.3 Jeugd 

De eerste zomer met nieuwe wedstrijdvorm voor Kan/Ben dus mogelijkheid voor een eerste 
evaluatie. Er blijken dus méér dan voldoende juryleden aanwezig op deze wedstrijden en men 
herbekijkt alvast deze regelgeving. 
Kids&Co-dag werd deels voorbereid. 
Statuut voor jeugdatleten: men vraagt om voor jeugdatleten tot en met Miniem te werken met 1 
statuut als “jeugdlid” en geen keuze te laten tussen recreant/wedstrijdatleet. (over een heel seizoen 
worden bovendien slechts een 500-tal kinderen als recreant aangesloten).  
Het mag absoluut geen financiële kwestie worden. Het concept ‘jeugdatleet’ als eenheidsstatuut 
komt sowieso beter over. Eventueel hanteren we voor deze leden een ander tarief dan competitie-lid 
vanaf Cadetten? 
Dit moet voorgesteld worden aan de clubs op de Algemene Vergadering met zeker de nodige duiding 
erbij. 
De veldloopreglementen zijn ook aangepast wat betreft het nieuwe winterconcept voor Kan/Ben-
wedstrijdvormen. 
 

10 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 25 oktober 2021 (RVB+KBAB: 17u KBAB – 19u RVB VAL) 
 29 november 

 

11 VARIA 

 Onkosten medewerkers moeten dringend onder de loep genomen worden -> Ludwig 
 Mixed Relays: idee van Erik Chevrolet om de verschillende vormen van mixed relays op te 

nemen in de wedstrijdenprogrammering qua toegelaten disciplines. Meningen zijn verdeeld…  
 BK/KVV’s op Vlaamse bodem van afgelopen zomer aanschrijven en bedanken in brief. Gery 

doet een suggestie naar de BC Competitie om op hun vergaderingen de afgelopen 
kampioenschappen toch kort te evalueren. 

 PK Meerkampen Oost-Vlaanderen: scheidsrechtersverslag van Marnix DM (omtrent 
dopingcontrole tijdens de wedstrijd) - > verslag nog niet op de VAL ontvangen 

 PCJ: weinig tot geen kandidaten voor bepaalde PCJ’s binnengekomen. Voorlopig al verlengen 
voor 3 weken voor alle PCJ’s. 

 AV 2022: gaat door in Oost-Vlaanderen 
 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
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Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs 
wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

Maatregelen te nemen 
tegen organisatoren 
IFAM? 

Delegatie van RVB gaat 
in gesprek met 
organisatoren 

 


